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(Concept) Verslag Algemene Ledenvergadering ESSCN dd. 24 april 2022 te Woudenberg. 
 

Aanwezig: zie presentielijst 

Afwezig met bericht: Debbie en Iain Barnes, Marianne Coppelmans en Henk Schattenberg 

 

1. Opening: 

• Willemien de Rooy opent deze vergadering en heet alle aanwezigen van harte 

welkom. Het is goed om, naast de vertrouwde gezichten, ook veel nieuwe gezichten 

te zien. Een speciaal welkom aan Maas de Quaij, de door het bestuur voorgedragen 

kandidaat-voorzitter. Later in deze vergadering zal er over de ontstane vacature van 

voorzitter gestemd gaan worden. Tot dat moment zal Willemien de taak van 

voorzitter op zich nemen.  

2. Mededelingen en ingekomen stukken: 

• de kascontrolecommissie zal dit keer bestaan uit: Anja Simons en Michiel 

Groenewegen. Michiel neemt deze taak over van Leontien Bouchier.  

• de contributieverhoging: het bestuur stelt voor om de verhoging van de contributie 

pas in te laten gaan per 1 januari 2024 (en niet per 1/1/2023 zoals in de agenda 

stond aangekondigd) 

• het Verenigingsfokreglement is inmiddels ook goedgekeurd door de Raad van 

Beheer. Het wachten is nu op het invoeren van de normenmatrix. Hier is nog veel 

onduidelijkheid over.  

3. Verslagen ALV van 22 april en 21 november 2021: 

• Terecht wordt opgemerkt dat het verslag van 22 april al was goedgekeurd door de 

aanwezigen op de ALV van 21 november j.l.  

• Ook het verslag van de ALV van 21 november 2021 wordt bij deze goedgekeurd.  

• Toelichting: het in het verslag vermelde onderzoek naar het maximale aantal 

dekkingen van een reu: het bestuur zal in overleg met de gezondheidscommissie en 

met Leontien Bouchier een onderzoeksopdracht formuleren. 

4. Financieel Verslag over 2021: 

• De kascontrolecommissie heeft de benodigde informatie verkregen van de huidige 

penningmeester. Op basis hiervan stelt de kascontrolecommissie voor het het 

bestuur décharge te verlenen.  

5. De kascontrolecommissie voor het jaar 2022 zal bestaan uit: Anja Simons en Leontien 

Bouchier. 

6. Begroting 2022: goedgekeurd 

• Toelichting: de kosten voor het clubblad zijn hoger begroot omdat het aantal leden is 

gestegen en omdat het blad tegenwoordig in full-colour verschijnt.  

• In de post Activiteiten is een bedrag opgenomen voor het vieren van het 40+-

Jubileum in juni 2022. 

7. Jaarverslagen secretaris, ledenadministratie, website, database en jachtcommissie: 

• de website is geheel vernieuwd; Er zijn vragen binnengekomen waarom er een 

cocker op één van de foto's op de website staat. Dit is inderdaad niet de bedoeling 

en de foto zal van de website gehaald worden. 

• Aan de heruitgave van het boek "Opvoeding en Africhting van een spaniel" wordt 

momenteel hard gewerkt door Leontien Bouchier, Anja Simons, Janny van 

Stuyvenberg en Henk van den Ouweland.  Leontien licht toe dat de door Tineke 



2 
 

Antonisse beschreven trainingsmethoden op een aantal punten zijn aangepast aan 

wat er in de huidige tijd gebruikelijk is. Het redigeren is veel werk en het lastige is dat 

er in de hondenwereld nu eenmaal talloze visies zijn over de beste 

trainingsmethode. 

• De Database van de Engelse Springer Spaniel loopt een beetje vast door zijn/haar 

eigen succes: er zijn zoveel aanmeldingen voor nieuwe accounts (voornamelijk uit 

het buitenland, zoals het VK) waarvan de gegevens gecontroleerd en geregistreerd 

moeten worden, dat dit te tijdrovend is voor de mensen die hier nu aan werken. We 

zijn dus dringend op zoek naar vrijwilligers die het leuk vinden om stambonen uit te 

pluizen en gegevens te controleren. Voor informatie hierover kunnen 

geïnteresseerden terecht bij Bart Krijgsman. 

• Bernadette Puylaert van de ledenadministratie licht toe dat er op dit moment 496 

leden zijn ingeschreven. Ons streven dit jaar wordt om boven de 500 leden uit te 

komen. 

• verslag jachtcommissie: vraag is of het verbod op de jacht op konijn (landelijk) en 

haas (provinciaal) van invloed zal zijn op de te organiseren veldwedstrijden.  Michiel 

Groenewegen antwoordt dat dit zeker gevolgen zal hebben. Marja Verbaas vraagt of 

er nog politieke druk uitgeoefend kan worden via de Kamercommissie: Dick Tulp 

antwoordt dat men hier wel al mee bezig is, maar of dit voldoende zal zijn om het tij 

te keren, is zeer de vraag. 

• Annemiek de Vries vertelt dat in Duitsland de eisen om deel te kunnen nemen aan 

een exterieurshow extreem streng zijn: voor elke show moet iedere hond eerst 

gekeurd worden door een dierenarts, honden mogen tijdens de show niet meer in 

een afgesloten bench gehouden worden, etc. Het wordt op deze manier zeer 

kostbaar en bijna onmogelijk om nog aan shows in Duitsland deel te nemen.  

8. Verkiezing voorzitter van de ESSCN: 

• een schriftelijke stemronde wijst uit dat Maas de Quaij unaniem is verkozen tot 

voorzitter. Onder applaus neemt hij hierna de voorzittershamer over. 

• Maas licht toe dat hij het belangrijk vindt om een verbindende factor te zijn ten 

dienste van het ras. Hij zal zich inzetten voor alle eigenaren van Engelse Springer 

Spaniels, show- jacht- en gezinshonden. Gezien de bovengenoemde problemen in de 

jacht en in de show is het belangrijk om de ontwikkelingen goed in de gaten te 

houden.  

• We zijn het eens met Annemiek de Vries om in het vervolg te praten over Engelse 

Springer Spaniels, en niet over show-hond of jacht-hond , tenzij dat expliciet nodig is.  

9. Benoeming nieuwe leden en bevestiging bestaande leden van diverse commissies: 

• Aan de Jachtcommissie nog toevoegen: Jan Luijendijk. 

10. Voorstel verhoging contributie: 

• Toelichting Marja Verbaas: de financiële situatie van de ESSCN is gezond, dus het is 

niet nodig om de verhoging al per 1 januari 2023 in te laten gaan. Wel is het gezien 

de stijgende prijzen van drukwerk etc., verstandig om de contributie per 1 januari 

2024 met € 2,50 te verhogen. Het gezinslidmaatschap blijft € 17,50.  Dit voorstel 

wordt unaniem aangenomen.  

11. Bekendmaking winnaars Jacht en Show 2021 



3 
 

• De (nieuwe) wisselprijzen voor de Beste Teef en de Beste Reu in Show worden 

uitgereikt aan respectievelijk Daphne van den Brink met Chablis van het Veense 

Springertje en aan Annemiek de Vries met Imagine a Great Future Avedesora. 

• de enige prijs die dit jaar voor de jacht werd uitgereikt is de Dashhill Bokaal aan Henk 

van den Ouweland met Aandacht Fjall. 

12. Jubileum ESSCN 26 juni 2022 

• De dag vindt plaats op het terrein van de Lorrekorf in Putten. Aan het programma 

voor deze dag wordt hard gewerkt. Op de website staat alvast een filmpje met 

informatie. Niet-leden (én cockers!) zijn ook welkom op deze dag. Voor leden is er 

een gratis lunch, waarvoor men zich wel van tevoren dient aan te melden.  

13. Rondvraag 

• Sasjsa Verstraaten: voorheen was er voor de lijst dekreuen op website een link met 

de Database. Bart zal met de webmaster overleggen of dit weer hersteld kan worden. 

• Marcel Dons vraagt of de ALV weer doordeweeks op een avond gehouden kan 

worden i.p.v. op de zondagmiddag. De meerderheid van de aanwezigen heeft ook 

een voorkeur voor de avond, maar voor enkelen is dit in verband met de afstand niet 

te doen. Vergaderen via Zoom is erg duur, maar het bestuur zal de mogelijkheden 

nogmaals onderzoeken en zal onderzoeken wat het beste vergadertijdstip is.  

• Michiel Groenewegen vraagt of er wellicht ook een wisselprijs van de ESSCN kan 

komen voor de Spaniel Working Tests. Vraag is of dit dan gaat om een wisselprijs 

voor de eind-winnaars in zowel de starters-, de novice- als de open klasse. Het 

bestuur zegt toe dit in overweging te nemen. 

• Janny van Stuyvenberg vraagt of er in het VFR iets opgenomen zou moeten worden 

over het psychisch welzijn van ESS. Dit is moeilijk te controleren, maar het is wel van 

belang dat fokkers goed kijken of hun pups op de juiste plek terecht komen. 

• Wat doet de ESSCN met fokkers die zich niet aan het VFR houden? Het bestuur kan in 

eerste instantie fokkers hierop aanspreken. In ernstige gevallen kunnen misstanden 

gemeld worden bij de Raad van Beheer die een zaak kan voorleggen aan een 

tuchtcommissie die uiteindelijk tot schorsing van het betreffende lid over kan gaan. 

14. Met dank voor de inbreng van de leden sluit Maas de vergadering en nodigt iedereen uit 

voor een drankje na afloop. 

  


